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Verslag bestuursvergadering wijkraad Stadshart/Valkenberg d.d. 15 juni 2021 
 
 
Afgemeld: Nell Tromp 
Aanwezig: Piet Maanders 
                   Tonny Visser 
                   Leendert v.d. Pol 
                   Egbert Peeters 
                   John Koonen 
                   Cora van Beek 
 

1) Mededelingen bestuur: 
 
*Gesprek met Justin Goetzee:  
 
Het gesprek met Justin Goetzee is niet doorgegaan omdat hij verhinderd was. De gemeente was 
vergeten dit aan ons door te geven, een nieuwe afspraak wordt gemaakt. 
 
*Nieuwe bestuursleden: binnenkort gesprek met Jan Willem Broeders, ook met Els van de Wal 
wordt een nieuwe poging gedaan 
 
*Oude Vest (oud KPN gebouw): 
Piet is nog steeds in contact met de projectontwikkelaar: veel ex KPN-ers (gepensioneerden!) zijn 
aangeschreven om hun herinneringen op te halen en neer te schrijven. Zodat in het gebouw de 
geschiedenis van PTT/KPN voor de nieuwe bewoners te zien blijft! 
  
*Buurtbelangen 
Piet heeft een gesprek met Peter Elbertse en Patrick van Lunteren, deze willen meedoen met de 
gemeenteraadsverkiezingen in 2022. Zij focussen vooral op participatie van bewoners, wijkraden 
spelen daar een belangrijke rol in. Voor een lokale partij is het van eminent belang om te weten wat 
er in de wijken speelt. 
 
*Politiek en wijkraden: 
Blijft voor sommige partijen toch een mismatch: ook nu weer wordt een wijkraad (BEKOM) weggezet 
“om dat ze een mening heeft” over een festival. Wij zijn intussen bezig om ons te oriënteren op meer 
mogelijkheden om bewoners van de wijk beter te kunnen bereiken. Daarvoor heeft Egbert o.a. een 
gesprek gehad met Wijkraadvoorzitter Heusdenhout over de daar gehouden enquêtes. Hierbij 
hebben we zeker hulp nodig, we zullen dit overleggen met Arjan (Wijkmanager die intussen een 
nieuwe baan heeft!). 
 
*Verkeerslawaai: 
In sommige gemeenten worden pogingen gedaan om hier wat aan te doen. Voorbeelden zijn: “van 
de weg halen”, maar ook slimme middelen als flitspalen die ook geluid kunnen meten. Hierover 
zullen we met de Gemeente van gedachte wisselen. 
 
*Geluidsplan: 
Elke 5 jaar wordt in elke gemeente een geluidsplan opgemaakt. Ook in Breda. Maar, we worden 
doodgegooid met allerlei rapporten, notities, visies en wat dies meer zij, het geluidsplan is niet 
voorgelegd. Ook hier zullen we de Gemeente op aanspreken!  
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*Rotte kiezen in de stad: 
In de stad staan een aantal panden (kraakpand, voormalig Pumpke en afgebrande panden aan de 
Haagdijk) waar niets aan gedaan wordt. BIZ Haagdijken/Tolbrugstraat heeft een brief gezonden aan 
het College hierover. Reactie tamelijk teleurstellend. We hebben nu besloten om samen met BIZ een 
brief aan het College EN de Gemeenteraad te schrijven. In dit verband wordt door John voorgesteld 
om een “zwartboek aan te leggen van zaken die al jaren lopen en waar ogenschijnlijk niets gebeurd. 
Wordt vervolgd. 
 

2) Brief Wijkcontactpersoon 
 

Eén van de wijkcontactpersonen heeft in een brief kritiek geuit op de Wijkraad, maar ook in afschrift 
meteen naar de gemeente gezonden. Tonny heeft daar over telefonisch contact met haar gehad en 
daar is uit voortgekomen dat er meer contact moet zijn tussen de wijkcontactpersonen en het 
bestuur. Vanwege Corona het afgelopen 1,5 jaar was dit contact onmogelijk. Het plan is om nu om nu 
zo snel mogelijk een bijeenkomst te beleggen. We kunnen zo’n bijeenkomst al aankondigen en 
voortaan onze agenda doorsturen naar de wijkcontactpersonen. John zegt dat hij onder de indruk 
was van de Nieuwsbrief van de wijkraad Zandberg, waarin precies stond wat de onderwerpen van de 
afgelopen tijd waren, welke resultaten er behaald zijn e.d. ook met een overzicht van het bestuur 
met de bijbehorende portefeuilles. Wij zoeken ook naar verbreding van de achterban. Leendert wil 
hierover van gedachten wisselen tijdens de volgende vergadering o.a. over het samenstellen van 
panels. Ook komt er een evaluatie van de website: wat gaat er goed en wat kan nog verbeterd 
worden. 

 
3) Personeelsbezetting: 

 
Wie heeft welke portefeuille? Moeten we goed uitzoeken, omdat de huidige niet meer actueel is. 
Verbreden van de achterban, o.a. Wijkcontactpersonen, ook daar moeten we aan gaan werken.  Een 
nieuwe, geactualiseerde portefeuille verdeling is dus noodzakelijk. We gaan dit opnieuw bekijken. 
Contact met ondernemers blijft ook belangrijk. Doordat de gemeente de stekker uit het KVO overleg 
heeft getrokken is dit momenteel erg verwaterd. Belangrijk item we zijn nog steeds op zoek naar een 
nieuwe voorzitter en een nieuwe secretaris. Op 1 augustus is Piet géén voorzitter meer en we 
moeten voor die tijd nog tal van mededelingen de deur uit doen! 
 
8)Wvttk:  

o John heeft contact gehad met Sovak over de situatie bij hem voor. Ook heeft hij gesproken 
met Ingeborg Hoevenaars.  

o Egbert heeft het over de participatie, John Vesters en Marloes hebben het onderwerp bij de 
Kerngroep naar zich toegetrokken en nu is er een eigen club ontstaan betreffende de 
participatie. Het convenant moet opnieuw bekeken worden.  

o Egbert is de vergunning aan het bekijken van Blue Dog. De leidinggevenden zijn er maar een 
paar dagen per week tot 02.00 uur. De rest v.d. week tot 22.00 uur.  Het aanleggen van een 
trap richting de Mark in combinatie met een eetcafé kan overlast veroorzaken. Het 
bestemmingsplan is dus belangrijk. wat kun je als omwonende hieraan doen. Boaz Adank 
heeft al eens aangegeven dat hij het uitgaansgebied wil gaan uitbreiden. 

o Cora wil graag de volgende vergadering nog eens aanstippen dat de VVV weer terug in Breda 
moet komen. 

 
De Voorzitter sluit de vergadering 
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Vergaderschema 2021: 
20 juli,17 augustus, 21 september, 19 oktober, 16 november en 21 december. 
 
Thema vergaderingen: nog nader te bepalen. 
In gesprek met de Wijkraad: nog nader te bepalen. 
 


